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Δεν πρέπει να αφήνουμε την ευχή. ( Αγιος 
Παΐσιος )
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Δεν πρέπει να αφήνουμε την ευχή. Όταν μας δίνεται η ευκαιρία, να τη λέμε. Να μην 
τριγυρίζει ο νους μας στα μάταια. Με την ευχή ο νους αναπαύεται και αγάλλεται. 
Ο νους του ανθρώπου πρέπει να ασχολείται με την ευχή και να μην τρέχει στα 
μάταια.
Άγιος Παΐσιος
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